
PROTOKÓŁ NR 2/15

z posiedzenia Komisji:

Budżetu Planowania i Finansów  oraz Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 29 stycznia 2015 roku oraz wyjazd 31.01.2015 na ul. Wiejską.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończenie o godz. 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Krzysztof Gorczyca, 

3. Sławomir Jakóbowski,

4. Paweł Ciszewski,

5. Anna Klepacz,

6. Zofia Ujma,

7. Paweł Pituch,

8. Krystyna Konieczna,

9. Ewa Pędziwiatr.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Andrzej Machnica, 

2. Mariusz Kubiak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  metody  ustalenia  gospodarowania  odpadami

komunalnymi. 

3. Wyjazd na ul. Wiejską do byłej sali gimnastycznej przy Szkole Nr 2 (byłej szkole) w dniu

31.01.2015.

4. Wnioski.

Ad. 1 Obydwie komisje ustaliły  wspólne posiedzenie.  Głównym tematem posiedzenia był  projekt

uchwały w sprawie metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Ad. 2  Ustawodawca  zmienił podstawę prawną w ustawie z dnia 28 listopada 2014 r., co sugerowało

aby zmienić uchwałę z dnia 29 marca 2013 roku. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przy  omawianiu  problemu  „śmieciowego”,  Wiceprzewodnicząca  RM  p.  Ewa  Pędziwiatr  zgłosiła  problem

bałaganu powstałego w skutek istnienia pojemnika tzw. PCK na zużytą odzież. 

Istotnym elementem jest wiedza o ilości mieszkańców nie wywiązujących się z płatności za wywóz

odpadów komunalnych. Zdecydowano o wniosku w tej sprawie.

Ad 3 Ponieważ posiedzenie skończyło się późno, Radni odłożyli wyjazd na ul. Wiejską, na sobotę

31.01.2015 r.  Pięciu Radnych p. Gorczyca,  p.  Wrona, p.  Pędziwiatr,  p.  Ujma, p. Konieczna,  pojechali aby



ocenić  stan  zniszczenia  pomieszczenia,  po  sali  gimnastycznej  będącą  kiedyś  we  władaniu  byłej  Szkoły

Podstawowej Nr 2. 

Obiekt ten, użytkowany był jeszcze pięć lat temu. Służył jako miejsce rekreacyjno-sportowe, dla miejscowej

młodzieży, jak i umiejscowiona była tam świetlica socjoterapeutyczna dla dzieci. Obecnie sala jest w fatalnym

stanie, „wyprute” zostały nawet przewody elektryczne ze ścian.

Sala umiejscowiona jest w atrakcyjnym miejscu i należy się zająć tematem jak najszybciej. Szkoda jest

tak położonego obiektu w czasie, kiedy mają powstać wyciągi narciarskie na pobliskim Podgórzu.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1) Komisja BPiF oraz Komisja GK wnioskują o dane z MOPS-u o ilość mieszkańców (osobowo) nie rodzinach,

korzystających z dopłat do czynszu.

2)  Radni  wnioskują  do Pani  Burmistrz  o  ustalenie  właściciela  kontenera na  odzież  przy  ul.  Bielarskiej  i

zlikwidowanie stamtąd tego punktu.

Na dzień dzisiejszy kontener ten jest przyczyną bałaganu, wokół walają się ciuchy wydobywane z wewnątrz

przez  młodociane  dzieci  romskie.  Właściciel  kontenera  nie  jest  w  ogóle  zainteresowany  wypróżnianiem

pojemnika.

3)  Członkowie  obydwu  komisji  wnioskują  do  Pani  Burmistrz  aby  przyjrzała  się  bliżej  obiektowi  po  sali

gimnastycznej przy ul. Wiejskiej i być może dobrym rozwiązaniem byłoby sprzedać obiekt.

4)  W  związku  z  prośbą  mieszkańców  z  dzielnicy  Krzaczyna,  Radni  wnioskują  o  udostępnienie  tym

mieszkańcom tablic do gry w koszykówkę, znajdujących się w byłej sali gimnastycznej (koszy już nie ma).

Mieszkańcy  Krzaczyny  chcą  własnym  sumptem  zrobić  „boisko”  do  koszykówki  dla  dzieci,  które  kiedyś

funkcjonowało przy ul. Głównej.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                        Budżetu, Planowania i Finansów

Gospodarki Komunalnej

  


